
INSTALLATION INSTRUCTIONS

Disconnect the Electrical supply power at the service panel (fuse or circuit breaker box) before installation. Failure to do so could
result in serious injury or death.  Only qualified electricians should install this fixture and the installation MUST conform to the
Canadian Electrical Code Part I and all local codes and ordinances. Ensure that only proper tools, materials, and equipment are used
to complete the installation.

Proper grounding is required to ensure safety.
Fixture should be mounted in locations where unauthorized personnel will not readily subject it to tampering.
Do not use this equipment for anything other than its intended purpose.
Servicing this equipment should be performed by qualified service personnel.
Save these instructions.
MIN 90°C SUPPLY CONDUCTOR

ELECTRICAL SHOCK HAZARD , and                        these instructions READ, UNDERSTAND FOLLOW
before installing the equipment.

WARNING

SAFETY

INSTALLATION

TOOLS REQUIRED
Scissors or Snips
Phillips Head Screwdriver
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Install FLEXILINE fixtures as per the Install Instructions provided. 
Remove lenses from all fixtures to be row-mounted by removing the
access plate (upper cover) [1], the end cap [2], and sliding the lens
out. 
Insert the roll out lens into one end of the row mounted fixtures.
Continue feeding the lens into the fixtures until it spans the entire
length of the row mounted fixtures. [3]
Cut off excess lens at the end of the fixture using scissors or snips. [4] 
Once lens is the desired length and is seated in the fixture: install the
end cap [2] , then install the access plate [1]. 
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FLEXILINE - CONTINUOUS LENS ROLL
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CONSIGNES D’INSTALLATION

Couper l’alimentation au panneau électrique avant l’installation, sans quoi vous pourriez subir des blessures graves voire mortelles.
Seuls des électriciens qualifiés doivent installer le luminaire, et l’installation DOIT être conforme au Code canadien de l’électricité,
Partie I, ainsi qu’à tous les codes et règlements locaux. N’utiliser que le matériel et les outils qui conviennent pour effectuer
l’installation.

La mise à la terre doit être adéquate pour votre sécurité.
Le luminaire doit être monté à un endroit où le personnel non autorisé n’y aura pas accès facilement.
Ne pas utiliser cet appareil à des fins autres que celles prévues.
Seul le personnel qualifié doit effectuer l’entretien du luminaire.
Garder les consignes dans vos dossiers.
CONDUCTEUR D’ALIMENTATION RÉSISTANT À UNE TEMPÉRATURE DE 90 °C

FLEXILINE – LENTILLE EN ROULEAU

RISQUE DE DÉCHARGE
ÉLECTRIQUE

Il est primordial de bien              et                      les présentes
consignes avant d’installer le luminaire.

MISE EN GARDE

SÉCURITÉ

INSTALLATION

OUTILS NÉCESSAIRES
Ciseaux ou pinces
Tournevis cruciforme
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Installer les luminaires FLEXILINE conformément aux consignes
fournies. 
Retirer les lentilles des luminaires reliés en enlevant la plaque d’accès
(couvercle supérieur) [1] et le couvercle latéral [2] puis en faisant
glisser la lentille vers l’extérieur. 
Insérer la lentille en rouleau au bout d’un des luminaires reliés.
Dérouler la lentille dans les luminaires jusqu’à ce que vous ayez
couvert toute la rangée de luminaires. [3]
Couper ce qui dépasse à l’aide de ciseaux ou de pinces. [4] 
Une fois la lentille à la longueur souhaitée et bien en place dans le
luminaire, remettre le couvercle latéral [2] puis la plaque d’accès [1]. 1
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LIRE SUIVRE

Couvercle
latéral

Couvercle
supérieur

Fin de la lentille ici


